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Interpelacje

7- Proszq o infonnacjg, dlaczego sp6ika miejska,,saniko", zajmuj4ca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Czy brakzysku w tei sp6lce jest
wynikiem zani-onej umowy z GmtnqMiasta wloclawek, c4.slabym 

-

zarz4dzantem i niewlaSciwym nadzorem ze strony wla6ciciela-. Zatogai
mieszkafcymiasta s4 zaniepokojeni ,2e sqto dnalarrra celowe, dpZqce do
upadlodci tej firmy i jej prywaLyzacji, cobEdzieniekorzrystne zarbwno dla
zalo gi oraz mi e szkaf c 6w.

2. Proszg o informacjE jaki byl stan zatrudnienia w finnach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. nakoniec 2018r. Oraz2}L9t. zrozbiciem.napracownik6w
umyslowychi firycnrych.
Proszg o informacig w jakich terminach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek oswiatowych, dla kt6rycn organem
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jest Gmina Miasto Woclawek w
Mieszkancy osiedla przy ul. eto.ti"3 tzz pt,rrra po"ownie o likwidacjg
wysepek ogramczai3cych miejsca parkingowe na wysokosci tej por.rji.
Likwiduj4c wysepki rozgranic zaj4ce poti""g6lne zatoki , ^oiluu4yskaiokolo 15 dodatkowych miejsc.
Mieszkancy Zazamozaprosz4 o zmiang dotycz4c4 parkowania samochod6w na
lh.y Promierurej od ulicy Radosnej w kierunku ko6ciola Sw. J6zefa. Ulica
Promienna jest do56 szerok4 artei5, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co znacznie nvigkszailos6 -i.Jr. p*ti"gowych. 

I

Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla fi*-rr"t"g6lnosci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. warunki atmosferfc zne sq
sprryiai4ce dla drogowc6w na prowadzeni ebie?4cych napraw.
Proszq o likwidacjg ubytk 6w w jezdru pc*nocnej ulicy Wioniej od ulicy Ol.'zei
do ronda przy Tesco.
P19sz9 o wypelnienie ubytk6w w jezdni na sbryzowaniu ulicy Stod6lnej z
ulicE Okrgzn4.
Mieszkaf cy przechodz4cy ulic4 planty proszlo wymian E bqdznaprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, zwlaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-aruewszczyzna.

I0.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu
skrzyzow anta z ulicq Zbiegniewskiej.

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

proszg o wycigcie pochytych drzew (klon6w) znajduj4cych sig przedwej6ciem

do budynku.
t2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska majdujqcego sig w lesie komunalnym

prry drodze krajowej 91 na wysoko6ci od Sp6ldziehri Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Proszg o lilarridacjg dzikiego lvysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej
kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze 26.

14. W zvvi4z/ttt z ostatnimi lr:agicnrymi wydarzeniami dotyczqcymi potrqceri
pieszych, proszg by przej5cia dla nich byly dobrze o6wietlone, co poprawi
bezpteczefstwo.

L5.Panie prerydencie, po raz kolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie pruez
miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notorycnie przez osoby
nadufiaj qce alkoholu. Okolicztrt mieszkaricy sA przenheri i zbulwersowani
brakiem konkretny ch dzialan ze strony miasta. Zaberyieczente pr ow:zory czrre
wejScia na posesjg, wykonane przez MZUKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroherne dla mienia i os6b.

Z powaiantem

Janusz Dgbczyriski
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